



MAJLIS DAERAH SELAMA

KENYATAAN TENDER

1. Tawaran adalah dipelawa daripada kontraktor-kontraktor yang berdaftar dengan **Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan (CIDB) Pusat Khidmat Kontraktor (PKK)**, Sijil Kementerian Kewangan dalam kelas dan jenis pendaftaran dan Suruhanjaya Syarikat Malaysia (SSM) yang berkaitan dan masih dibenarkan membuat tawaran buat masa ini untuk kerja-kerja berikut :-

PERIHAL KERJA	KELAS, PENGKHUSUSAN	HARGA DOKUMEN	TARIKH/MASA
CADANGAN PEMBANGUNAN ECOTOURISM DI LATA TEBING TINGGI, SELAMA PERAK	G3 B, CE B04, CE21	RM100.00	<u>Taklimat & Lawatan Tapak</u> 18.03.2019 (Isnin) 10.30 pagi <u>Pendaftaran</u> 18.03.2019 (Isnin) 9.00 pagi-10.30 pagi <u>Tarikh Jualan</u> 18.03.2019 -02.04.2019 <u>Tarikh Tutup</u> 09.04.2019 (Selasa) 12.00 Tengahari

2. Penender yang berminat adalah **DIWAJIBKAN** untuk menyertai Sesi lawatan tapak/taklimat yang akan diadakan pada tarikh dan masa sepertimana yang telah ditetapkan. Tempat pendaftaran dan sesi taklimat di Jabatan Kejuruteraan, Majlis Daerah Selama, 34100 Selama, Perak. Bagi lawatan tapak atau sesi taklimat tender yang diwajibkan, **hanya penama yang tercatat di dalam sijil PPK, SPKK, CIDB atau yang dibenarkan sahaja menghadiri lawatan tapak atau sesi taklimat berkenaan. Kontraktor / Syarikat tidak boleh mewakilkan pegawai lain selain penama dalam PPK, SPKK dan CIDB.**
3. Hanya seorang Penender / Wakil Penender / Penama sahaja dibenarkan menjalankan urusan pembelian dokumen tender dan menghadiri taklimat/lawatan tapak. Untuk maksud ini Penender / Wakil Penender/ Penama diwajibkan membawa Perakuan **Pendaftaran Asal Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan (CIDB), Sijil Pendaftaran Asal Pusat Khidmat Kontraktor (PKK), Kementerian Kewangan.** (Salinan hendaklah disertakan untuk simpanan pihak Majlis). Penender yang mematuhi syarat di atas sahaja **DIBENARKAN** menyertai sesi lawatan tapak/taklimat serta membeli dokumen tender yang dikeluarkan.
4. Dokumen Meja Tender boleh disemak dan dokumen tender boleh diperolehi di **MAJLIS DAERAH SELAMA** semasa waktu pejabat.
5. Dokumen tender boleh diperolehi di **JABATAN PERBENDAHARAAN, MAJLIS DAERAH SELAMA** pada tarikh yang telah ditetapkan dari jam **8.30 pagi** hingga **3.30 petang** (dokumen tender tidak akan dijual selepas tarikh tersebut). Bayaran dokumen tender boleh dibuat secara **Tunai/Draf Bank/Wang Pos/Kiriman Wang** yang dibuat di atas nama **Yang Dipertua Majlis Daerah Selama**. Bayaran dokumen ini tidak akan dikembalikan. Dokumen-dokumen tawaran yang telah lengkap diisi tidak dihantar melalui pos hendaklah dimasukkan ke dalam peti tawaran di **JABATAN KEJURUTERAAN, MAJLIS DAERAH SELAMA, 34100 SELAMA, PERAK**
6. **Majlis Daerah Selama** tidak terikat untuk menerima tawaran yang terendah atau sebarang tawaran yang lain.